
         Z á p i s  
 z 2.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň 

   konaného dne 20.12.2018 

1. Zahájení a schválení programu. Zahájení ZMČ 17.10 hod.
Zasedání zahájil pan starosta. Oznámil přítomným, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, který
je archivován.

2. Složení slibu člena zastupitelstva
Neproběhlo . MUDr. Válek byl omluven .

3. Schválení programu
Nikdo z přítomných neměl připomínku k programu.
Hlasování o schválení programu : přítomno : 25    pro : 23 

4. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, CSc., Ing.Talpa, Ing. Drdla
Přítomno : 25             pro : 25

5. Jmenování ověřovatelů zápisu : Ing. Šiška,PharmDr. Ondřej Zendulka

6. VIII.2/6/2500 Věc : Návrh rozpočtu MČ Brno -Líšeň na rok 2019
V diskusi vystoupili :
Ze strany občanů nepřišly žádné připomínky k rozpočtu.

PharmDr. Zendulka  : ve svém vystoupení komentoval rozpočet jako celek a poté se dotazoval
na jednotlivé položky rozpočtu.
- proč navýšena částka – schvalování rozpočtových opatření RMČ na částku 1 mil. Kč ?
p.starosta : je to hlavně o důvěře ZMČ k radě – pružnost při rozhodování . Kontrola finančních prostředků
probíhá i z jiných úrovní a nemusí zde být obava, že byly tyto prostředky vynaloženy neefektivně a nehospodárně.
Jde o důvěru mezi ZMČ vedením obce a radou.
- Další připomínka k členění jednotlivých položek k rozpočtu – je to nepřehledné. Existuje členění podrobnější

na jednotlivé odbory? Může být tento podrobnější rozpočet zaslán zastupitelům?
Ing.Stehlík : podrobnější rozpočet je k dispozici. Může být zaslán zastupitelům. 
- Paragraf 3113 -  ZŠ příspěvky (město poslalo o 6,5 mil. více není částka navýšena adekvátně)
Zdůvodnil pan starosta. ZŠ dostávají příspěvky , o které požádaly.
JUDr. Příborský : požádal o přerušení tohoto bodu a zařazení bodu 8 Žádost paní Urbánkové o dotaci z důvodu,
že je přítomna paní Urbánková, která chce k tomuto bodu vystoupit a musí brzy odejít, protože má vystoupení
v divadle.
p. starosta přerušil projednání tohoto bodu a zařadil bod 8- Nikdo z přítomných  nebyl proti.

8. VIII.2/8/2500 Věc : Žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň
Vyjádření : Paní Urbánková žádá o dotaci typu B na krytí nákladů spojených s realizací projektu Adventní

 koncert 2018 – adventní neděle Mariánská zahrada Julia Zeyera. Jedná se o dotaci na propagaci 
        a honoráře.  

 K tomuto bodu vystoupili :  
 Paní Urbánková vysvětlila zastupitelům, proč žádá o dotaci . Původně to byl projekt malého rozsahu, proto 
 byl rozpočet nízký z důvodu odstoupení hlavní pěvkyně se musel celý projekt změnit a tudíž i celý rozpočet. 
 Proto nyní žádá ještě o dotaci 20 000,- Kč.  
 RNDr. Borecký  : o této akci mělo být zastupitelstvo informováno dříve a celá záležitost se měla řešit včas a ne až 

   v prosinci. Pokud se tato akce má konat každý rok musí se o dotaci požádat včas. Pak jsou zde 
        porušována pravidla pro přidělování dotací .  

 MUDr.Drbal : touto žádostí se zabýval finanční výbor. Nikdo nezpochybňuje úroveň této akce, ale tento projekt 
        má celkový rozpočet , kde měly být podrobněji rozepsány náklady a výnosy        

 Ing. Stejskal : je to významná akce, koná se každý rok . Mělo by se na tuto akci žádat v rámci dotace typu A. 



  Je o ní požádáno v rámci dotace typu  A ? 
 Paní Urbánková : uvedla, že je zvyklá podávat  žádost o dotaci typu B. 
 MUDr. Drbal : je možné schválit tuto dotaci, která má návaznost na rok 2018 a odsouhlasit ,aby dodatečně 

  byl doložen rozpis položek výnosy a náklady na tuto akci. 
      Pan starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  
     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno -Líšeň 

  ZMČ souhlasí s poskytnutím neinvestiční dotace typu B z rozpočtu  MČ Brno – Líšeň ve výši 20 000,- Kč 
  žadateli paní Marie Urbánková, IČ : 68766343, se sídlem Rovnoběžná 15, Brno za účelem krytí  
  nákladů spojených s realizací projektu : Adventní koncert 2018 – 1.adventní neděle Mariánská zahrada 
  Julia Zeyera  
  ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
  Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy  
  Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  

       Přítomno : 25             pro : 12           zdržel se : 13 
  Toto usnesení nebylo přijato . 

   Bylo hlasováno o  dalším navrženém usnesení  
   ZMČ nesouhlasí s poskytnutím neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 20 000,- Kč  
   žadateli paní Marie Urbánkové, IČ : 68766343 se sídlem Rovnoběžná 15, Brno za účelem krytí nákladů spojených 
   s realizací projektu Adventní koncert 2018 – 1.adventní neděle Mariánská zahrada Julia Zeyera , a to z důvodu 
   nedostatečně odůvodněné žádosti  
   přítomno : 25                 pro : 14           zdržel se : 7       nehlasoval : 4  
   Toto usnesení nebylo přijato.  
    Znovu proběhla diskuse : 
    MUDr. Drbal : tato žádost se neměla dostat na program zasedání. Ze strany úřadu bylo pochybení . Tato žádost 

   spadá pod příslušný odbor a ten se má k žádosti vyjádřit. Má být provedena předběžná kontrola, 
         kontrola formálních náležitostí a kontrola věcné správnosti.        

    starosta : tady bych se zastal úřadu. Pokud někdo požádá o předložení materiálu do ZMČ  nemůže úřad tuto 
  žádost zablokovat. 

     JUDr. Příborský :  dostal jsem informaci , první žádost zpracovával někdo jiný než druhou. Neměl přísun 
         informací. Tam došlo k pochybení úřadu.  

 Ing.arch.Kremitovská : o první žádosti jsme tady v zastupitelstvu dlouho debatovali. Byla předložena špatně, 
 za obsah žádosti plně odpovídá paní Urbánková ne úřad. 

    Bylo pokračováno v projednávání bodu 6 Návrh rozpočtu 
    PharmDr. Zendulka  se dotazoval : 

- 3111 MŠ je zařazena ZŠ Pohankova
p.starosta : jedná se o špatné zatřídění
- 3319  ostatní záležitosti kultury  - provoz KCL je tam nižší částka než v roce 2018 .
p.starosta : v loni to byly jednorázové náklady – nebudou se opakovat.
- 3421 nákup ostatních služeb – návrh na 870 tis.Kč
p.starosta : údržba oprava dětských hřišť a sportovišť – rámcová smlouva – nárokoval PhDr. Freiberg
- 3421 položka opravy a udržování –
p. starosta : asfalty a zpevněné plochy kolem hřišť – nárokoval PhDr. Freiberg
- 3349 ostatní náležitosti sdělovacích prostředků – jsou to náklady pouze na Líšeňské noviny
p.starosta : je zde částka 100 tis. na novou grafiku – bude se zabývat komise pro Líšeňské noviny
- 3613 nebytové hospodářství – delimitace VHČ domy
p.starosta : není třeba úpravu rozpočtu  - VHČ je součástí rozpočtu MČ
- 3612 oprava kontejnerových stání 3 mil. Kč – investiční akce , všechny podklady a příprava hotové a akce

není realizována
p.starosta : chybí stavební povolení – platné v roce 2019 akce bude realizována
- Dům pro seniory – 8 mil. Kč na co částka je ?



p.starosta : je to základ pro realizaci bytového domu pro seniory  - lokalita Poláčkova

    Mgr. Ing. Vondráčková : se dotazovala na akci Dům pro seniory  , objasnil pan starosta. 
     Dále v diskusi vystoupili RNDr. Borecký, Ing.Talpa . 
    MUDr. Drbal přednesl návrh  na úpravu rozpočtu.  
    Před hlasováním o tomto návrhu požádal p. starosta o přestávku na poradu klubů v délce 10 minut. 
    Poté bylo přistoupeno k hlasování.  

 MUDr. Drbal navrhl snížení položky par. 6171 pol. 5011 (platy zaměstnanců v pracovním poměru)   o  500 tis.Kč 
 Navýšení položky par. 2212 pol. 6121        o 200 tis. Kč – (osvětlení přechodu) 

        Navýšení položky par. 6409 pol. 5901         o 300 tis. Kč – (rezerva) 
   Hlasování o tomto návrhu : přítomno : 25           pro : 25  
   Tento návrh byl přijat.  

   Dále bylo odhlasováno par. 3111 pol. 6121   1 mil. Kč patří na par. 3113 pol. 6121 ZŠ Pohankova (pouze písemná 
    chyba ) 
   Přítomno : 25           pro : 25  
   Hlasování o návrhu usnesení s odsouhlasenými změnami 
   ZMČ schvaluje rozpočet MČ Brno – Líšeň na rok 2019 : 

- Příjmy ……………             239 971 tis.Kč 
- Výdaje …………                313 085 tis.Kč 
-  Financování  ……..           73 114 tis. Kč 
- Rozpočet peněžních fondů
- Plán hospodaření VHČ – DOMY MČ Brno – Líšeň
- Dle příloh
Přítomno : 25    pro : 23       zdržel se : 2 
ZMČ bere na vědomí přehled kapitálových výdajů z prostředků MČ Brno – Líšeň na rok 2019 
Přítomno : 25   pro . 24      zdržel se . 1 

   ZMČ  pověřuje Radu městské části Brno – Líšeň , ve smyslu § 102 odst. 2 písm.a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
   v platném znění, schvalováním rozpočtových opatření v roce 2019 do částky 1 000 000,- Kč a v oblasti přijatých 
   účelových prostředků, které MČ dostává na základě rozhodnutí jiných orgánů, v plném rozsahu 
   přítomno : 25           pro : 18         zdržel se : 2       proti : 5  
  ZMČ ukládá Radě městské části Brno – Líšeň předkládat Zastupitelstvu MČ Brno- Líšeň na vědomí rozpočtová 
  opatření schválení RMČ na nejbližším zasedání ZMČ  
  Přítomno : 25                pro : 24         zdržel se : 1  

7. VIII.2/7/2500 Věc : Žádost Římskokatolické farnosti u kostela sv. Jiljí o poskytnutí investiční dotace typu B
 z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

    Vyjádření : Římskokatolická farnost  zaslala sdělení o nevyčerpání dotace  Oprava zídky ohraničující prostranství 
 kolem farního kostela ve výši 80 000,- Kč. Důvod nevyčerpání dotace spočívá v plánované rekonstrukci 
 nám. Karla IV. a neznalosti celkového urbanistického řešení rekonstrukce Oprava zídky by se mohla 
 stát nehospodárnou.  
 Z tohoto důvodu žádají o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši  
 80 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Osvětlení schodiště vedoucího  
 z nám. Karla IV. ke kostelu . 

   V diskusi vystoupili : 
    RNDr. Borecký : oprava zídky je z hlediska bezpečnosti nutná. Obec schválila dotaci ve výši 80 000,- Kč na tuto 

   akci a tato akce pomůže obci vyřešit otázku bezpečnosti kolem kostela. Kdy se tedy bude zídka 
       opravovat ? 

    Mgr.Vavruša : nezříkáme se zodpovědnosti. Zídka je pozemku, který patří farnosti. Veřejnost si přála, aby byla 
 zídka vybudována z přírodního kamene s čímž původní žádost nepočítala. Navíc se musí vyřešit 
 celá koncepce a sehnat finanční prostředky   potom se bude tato akce realizovat.  

   Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III.písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 



   ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 80 000,- Kč 
   žadateli Římskokatolická farnost u kostela sv. Jiljí, IČ : 62160419, se sídlem Pohankova 43/18, Brno  
   za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu : Osvětlení schodiště vedoucího z nám. Karla IV. 
   ke kostelu 
   ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň  
   Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy 
   ZMČ bere na vědomí sdělení Římskokatolické farnosti o neuplatnění dotace poskytnuté  na projekt  
   Oprava opěrné zídky ohraničující prostranství kolem farního kostela sv. Jiljí ve výši 80 000,- Kč s tím,  
   že neuplatněná dotace bude započtena vůči nově poskytnuté 
   ukládá Odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  

   přítomno : 24              pro : 23           zdržel se . 1 

8. Tento bod byl přesunut před bod 6.

9. VIII.2/9/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 24/2018
Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 24/2018, kterým se snižují v upraveném rozpočtu výdaje

       a financování o 50 339 tis Kč dle přílohy    

přítomno : 24            pro : 23           zdržel se . 1  

9.A VIII.2/9.A/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 25/2018
Toto rozpočtové opatření řeší poskytnutí dotace paní Urbánkové.

 Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 25/2018 ,kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle 
         Přílohy 

 Přítomno : 24           pro : 5           zdržel se : 15         proti : 2 

10. VIII.2/10/2500 Věc : Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.9.2018
Usnesení : ZMČ bere na vědomí informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno -Líšeň k 30.9.2018 dle příloh

Přítomno : 24               pro : 24

11. VIII.2/11/2600 Věc : Úprava Zřizovací listiny Správy majetku Líšeň v souvislosti s delimitací agendy
   VHČ domy  do Úřadu městské části 

 Usnesení : ZMČ schvaluje dodatek č. 7 a úplné znění Zřizovací listiny Správy majetku Líšeň, příspěvkové 
   organizace 

          pověřuje p.starostu jejich podpisem 
 přítomno : 24           pro : 21            zdržel se : 3  

12. VIII.2/12/1110 Věc : Dorovnání příjmů postoupených městské části Brno – Líšeň , krácených v souvislostech
   s užíváním pozemků p.č. 6188/7, 6188/9 a 6188/11 v k.ú. Líšeň, které se nachází v 

 oploceném uzavřeném areálu ZŠ a MŠ Horníkova 1, Brno 

  Usnesení : ZMČ žádá Zastupitelstvo města Brna o revokaci části usnesení schváleného na zasedání č. Z7/41 
   dne 4.září 2018 pod bodem 42, a to část odst. 2 ve znění 
   ZMB schvaluje  
   Dle ustanovení čl. 75, odst. 10 Statutu města Brna krácení příjmů městské části Brno -Líšeň  
   dle článku 76 odst. 9 Statutu města Brna  
   rozpočtové opatření dle tabulky , které tvoří přílohu č. 26 usnesení  
   a žádá Zastupitelstvo města Brna o dorovnání příjmů postoupených městské části Brno – Líšeň, 
   krácených v souvislostech s užíváním pozemků p.č. 6188/7, 6188/9 a 6188/11 v k.ú. Líšeň , 
   které se nachází v oploceném uzavřeném areálu ZŠ a MŠ Horníkova 1, Brno  

 přítomno : 24           pro : 23            nehlasoval : 1 



 
13. VIII.2/13/2600 Věc : Žádost o schválení splátkového kalendáře 
       
      Usnesení : ZMČ schvaluje uzavření splátkového kalendáře  
                          
                           
                          
     přítomno : 24            pro : 24  
 
14. VIII.2/14/2600 Věc : Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna o nočním klidu 
 
        Usnesení : ZMČ schvaluje bez připomínek současný stav přílohy obecně závazné vyhlášky statutárního  
                           města Brna o nočním klidu s tím, že v roce 2019 se Líšeňské hody uskuteční ve dnech 31.8. 
                           až 1.9.2019 a noční klid se vymezuje ve dnech od 30.8. až 31.8.2019 od 3:00 hod. do 6:00 hod. 
                          a od 31.8. až 1.9. 2018 od 3:00 hod. do 6:00 hod. 
     přítomno : 24             pro : 24  
 
15.VIII.2/15/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu prodeje části pozemků p.č. 6732 a 6423 
                                          obě parcely cca o 14 m2 v k.ú. Líšeň do vlastnictví podílových spoluvlastníků bytových 
                                         jednotek bytového domu Vlkova č. 2367/1 v Brně -Líšni  
  
       Usnesení : ZMČ souhlasí s prodejem části pozemků p.č. 6732 a 6423 v k.ú. Líšeň , každý o výměře cca 14 m2 
                          do vlastnictví podílových spoluvlastníků bytových jednotek bytového domu Vlkova č. 2367/1 
                          v Brně -Líšni k vybudování balkonů  
                          za podmínky uzavření dohody před projednáním záměru v ZMB o budoucí údržbě oddělených  
                          parcel geometrickým plánem zařazených ve způsobu využití zeleň mezi MČ Brno – Líšeň a  
                         Společenstvím vlastníků jednotek Vlkova 2367/1, Brno  
        Přítomno . 24             pro : 24  
 
16. VIII.2/16/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu prodeje nebo pronájmu části pozemků  
                                           p.č. 1877, 7451 a 4576/1 v k.ú. Líšeň do vlastnictví nebo užívání manželů Varhaníkových 
       V diskusi vystoupili :  
       Mgr.Ing.Vondráčková : jaký má smysl pronájem pozemku, když chceme aby pozemek zůstal průchozí ?  
        p.starosta : manželé Varhaníkovi neoprávněně zaplotili pozemek. My chceme legalizovat neoprávněné  
                             zaplocení tohoto pozemku. Průchod zůstane zachován.  
                            
         p.Dražanová : je tato situace projednána s BKOM probíhá zde údržba ? Proč se situace neřešila dříve ?  
         p.starosta : stav se nezmění. Pouze dojde k narovnání právního vztahu. MMB majetkový odbor na  
                              naše upozornění nereagoval situaci neřešil.  
            
       Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 1877, 7451 a 4576/1 v k.ú. Líšeň z vlastnictví  
                          Statutárního města Brna do majetku manželů Varhaníkových  
      Přítomno : 24            pro : 22         zdržel se : 1          proti : 1  
 
17. VIII.2/17/2000 Věc : Žádost paní Mgr. Marty Nedvědové,  o odkoupení pozemku  
                                          p.č. 7481 v k.ú. Líšeň do jejího vlastnictví nebo o pronájem části p.č. 7481 v k.ú. Líšeň  
                                           o výměře cca 40 m2 , jedná se o plochu zeleně před BD Rašelinova 4 
 
     V diskusi vystoupili :  
     Mgr. Levíček : stotožňuji se s názorem ,že by  na veřejných prostranstvích neměly vznikat ploty a veřejný 
                               prostor by se neměl privatizovat. Komise ŽP  nedoporučuje prodej , ale doporučila pronájem 
                               za určitých podmínek, pravidel . Pozemek bude mít charakter veřejného prostoru a nebude  
                               oplocen. Občané se tak budou více starat o veřejný prostor a budou mít k němu lepší vztah. 



                               Navrhujeme tedy usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem ,ale souhlasí s pronájmem za  
                               určitých podmínek, která doporučila komise životního prostředí. Bude zachován veřejný prostor. 
       p.starosta : uvedl, že rada souhlasila s pronájmem a žadatelka s tím byla seznámena, ale trvá na prodeji. 
                            Hlasovat o usnesení je bezpředmětné. 
        RNDr. Borecký : komise ŽP se domnívala, že budeme tímto podporovat zájem občanů o lepší veřejný  
                                     prostor. Na ulici Horníkova 2 je příklad toho, jak to vypadat nemá. Zcela opačně, jak  
                                     měla představu komise životního prostředí .  
 
         Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 7481 – ostatní plocha/zeleň o výměře 131 m2 v  
                            k.ú. Líšeň do vlastnictví paní Mgr.Nedvědové  
      přítomno : 24              pro : 23  
 
 
18. VIII.2/18/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k žádosti spol. Ptáček – správa a.s. o odkoupení pozemků  
                                             p.č. 4175/2 a id ¼ p.č. 4175/26 v k.ú. Líšeň z vlastnictví stat.města Brna do majetku spol.  
                                           Ptáček . správa a.s.  
 
        Tento materiál byl na žádost firmy Ptáček stažen z programu schůze. 
        Přítomno : 25              pro : 23  
 
19. VIII.2/19/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu smlouvy s omezujícími podmínkami o  
                                           bezúplatném převodu pozemku p.č. 4185/251 v k.ú. Líšeň z vlastnictví ČR Úřadu  
                                          pro zastupování státu ve věcech majetkových do majetku statutárního města Brna, 
                                        současně se žádostí o vyjádření k budoucí správě nabytého majetku MČ Brno – Líšeň  
 
Usnesení : ZMČ souhlasí s bezúplatným nabytím s omezujícími podmínkami pozemků p.č. 4185/251 v k.ú. Líšeň 
                   z vlastnictví ČR Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do majetku statutárního města 
                   Brna 
 Přítomno : 24              pro : 23  
 
20. VIII:2/20/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu smlouvy s omezujícími podmínkami ČR  
                                             Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových k bezúplatnému převodu  
                                         pozemků p.č.9353/39 a 9353/74 v k.ú. Líšeň do vlastnictví statutárního města Brna, 
                                          současně se žádostí o stanovisko ke správě, případně svěření pozemků MČ Brno -Líšeň  
 
     Usnesení : ZMČ souhlasí s bezúplatným převodem pozemků p.č. 9353/39 a 9353/74 v k.ú. Líšeň s omezujícími 
                        podmínkami z majetku ČR Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví  
                        statutárního města Brna  
     přítomno : 24             pro : 23  
 
 
21. VIII.2/21/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu směny vlastnictví pozemků v k.ú. Žabovřesky 
                                           Ponava, Líšeň a Pisárky mezi Jihomoravským krajem a městem Brnem , MČ Líšeň se týká 
                                           směna p.č. 6191/47 v k.ú. Líšeň (majetek Jm.kraje) za část pozemku p.č. 528/1 v  
                                          k.ú. Žabovřesky  
 
    Usnesení : ZMČ souhlasí se směnou vlastnictví pozemku p.č. 6191/47 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví Jihomoravského  
                       kraje za část pozemku p.č. 528/1 v k.ú. Žabovřesky ve vlastnictví statutárního města Brna  
    přítomno : 24             pro : 24  
 
22. VIII.2/22/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu prodeje nebo pronájmu pozemku p.č.  
                                            8623/2 k.ú. Líšeň do vlastnictví nebo užívání spol. ABILETIES s.r.o. a prodeje nebo 
                                        pronájmu p.č. 8621/2 v k.ú. Líšeň do vlastnictví nebo užívání manž. Hany a Pavla Kavických 



 
   Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem pozemků p.č. 8623/2 v k.ú. Líšeň do vlastnictví spol. ABILETIES s.r.o.  
                      a pozemku p.č. 8621/2 v k.ú. Líšeň do společného jmění manželů Hany a Pavla Kavických a potvrzuje 
                     své usnesení č. 13/34 z VI.34.zasedání ZMČ Brno – Líšeň , konaného dne 26.6.2014 tj. nesouhlasí  
                     s prodejem pozemků p.č. 8623/2 a 8621/2 v k.ú. Líšeň z důvodu umístění předmětných pozemků , 
                     dle platného ÚPmB v plochách pro dopravu  
     přítomno : 24             pro : 23           zdržel se : 1  
 
23. VIII.2/23/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k nabytí pozemku p.č. 9353/46 v k.ú. Líšeň (z vlastnictví  
                                           fyzických osob) do majetku statutárního města Brna  
 
         Usnesení : ZMČ souhlasí s nabytím pozemku p.č. 9353/46 v k.ú. Líšeň z majetku fyzických osob do vlastnictví 
                             Statutárního města Brna  
          Přítomno : 24                   pro : 24  
 
24. VIII:2/24/800 Věc : Úprava plánu hospodaření VHČ – DOMY  
 
         Usnesení : ZMČ schvaluje úpravu plánu hospodaření VHČ – DOMY , kterým se mění výše schváleného plánu  
                             hospodaření  pro rok 2018  
       přítomno : 24            pro : 23               zdržel se : 1  
 
25. VIII.2/25/1110 Věc : Pověření k přijímání prohlášení o uzavření manželství snoubenců  
 
        Usnesení : ZMČ pověřuje přijímáním projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, v souladu  
                             s § 11 a, odstavec 1 písmeno a) zákona č. 301/2000 Sb. o matrikách, jménu a příjmení a o změně 
                             některých souvisejících zákonů, na území městské části Brno – Líšeň , ve volebním období 2018 – 
                             2022 na jejich vlastní žádost paní Ing. Evu Svobodovou, PhDr. Miloše Freiberga a Ing.Tomáše Drdlu 
       Přítomno : 24             pro : 24  
 
 
26. VIII.2/26/1110 Věc : Schválení termínů zasedání ZMČ na I.pololetí r. 2019  
 
          Usnesení : ZMČ schvaluje tyto termíny zasedání na I.pololetí r. 2019 :  
                              17.1.,28.2.,11.4.,23.5.,27.6. začátek v 17.00 hod.  
  
       Přítomno : 24               pro : 24  
 
27. Interpelace  
       MUDr. Drbal : podnět na osvětlení přechodů u ZŠ Holzova. Upozornění přechod ul. Belcredi nesvítí světlo.  
       JUDr. Příborský : poděkoval za podněty a bude situaci na přechodu řešit.  
 
       Paní Šabatová : dotaz k osvětlení u výběhu pro psy u polikliniky, špatné osvětlení.  
       p.starosta : žádali jsme před 3 lety o umístění výložníků. Nedošlo k tomu těchto lokalit je víc. Žádali jsme 
                            Technické sítě o umístění osvětlení v lokalitách, kde jsou přístupové cesty k hromadné dopravě. 
                             Z 12 akcí byla provedena pouze 1. JUDr. Příborský se tímto bude zabývat.  
 
     Mgr.Ing. Vondráčková : dotaz zda existuje, případně kdy bude k dispozici koaliční smlouva. Na webových  
                                                stránkách je koaliční smlouva z minulého volební období bylo by vhodné ji stáhnout. 
                                                  p.starosta : smlouva existuje, Bude zveřejněna na stránkách úřadu.  
                                                Dotaz :  Ul. Bylinková – rodinné domy – kdo má ve správě komunikaci ? 
                                                   p.starosta :  tato komunikace není předána BKOM. Údržbu musí řešit uživatelé.  
                                                
                  



 
        Paní Dražanová : požadavek na osvětlení v areálu ZŠ Novolíšeňská. Pohybuje se zde dost rodičů a dětí . 
                                       Jedná se o přístupovou cestu z ulice Klicperova. Zvažuje se o vybudování veřejného osvětlení ?  
        p.starosta : areál je svěřen ZŠ Novolíšeňská veřejné osvětlení jako takové zde být nemůže. Je to v kompetenci 
                              ředitele školy . S panem ředitelem projedná Ing.arch. Kremitovská.  
 
       Paní Šabatová : poliklinika – dotaz ,kdy bude zprovozněno sociální zařízení na poliklinice ?  

-                          Upozornění na  velký nepořádek od firmy, která provádí rekonstrukci, uložený nepotřebný 
materiál 

       Projedná Ing.arch. Kremitovská  
       Ing. Talpa k tomuto uvedl, že při pracích na I.etapě rekonstrukce polikliniky se objevily komplikace, které  
      se musely řešit . Práce se zastavily . Firma Matyáš stavební materiál neodvezla. Nyní už by se mělo  
      v rekonstrukci pokračovat.  
 
       PharmDr.. Zendulka   : tlumočí dotazy občanů týkající se výběru a výzdoby vánočních stromků . 
       Bude řešit JUDr. Příborský . 
 
       Mgr.Ing. Vondráčková : ul. Podhorní – opěrný svah znovu ujíždí . Tato záležitost se již řešila. Existuje znalecký 
                                                 posudek? Jestli ano, prosím ,aby byl zaslán všem zastupitelům a také další podklady 
                                                 k této akci.  
                                                 p.starosta : nevím o žádném posudku. Pan Příborský toto zjistí a prověří a případně 
                                                                      zašle dokumenty zastupitelům.  
                                                 Občané si stěžují na roznos Líšeňských novin – řeší se tato situace 
                                                p.starosta uvedl, že pan Prodělal sdělil na redakční radě, že vyměnili firmu na roznos 
                                                novin . Touto záležitostí se také bude zabývat komise pro Líšeňské noviny.  
  
      Paní Dražanová :  otázka zda se řeší a podrobně monitoruje komunikace na ulici Kubelíkova. Není to celá  
                                      ulice, ale úsek ,kde byla dříve vybudována černá stavba – kanalizační šachta. Tam se  
                                      tvoří prasklina. Požádala o zaslání předávacího protokolu stavba, dále o soupis vad a  
                                      nedodělků a zápis o jejich odstranění. 
                                      p. starosta : p. Příborský se seznámí s celou situací a odpoví.  
                                      další problém veřejné akce např. Líšeňský pivní festival – po skončení velký nepořádek 
                                       po těchto akcích není veřejné prostranství uklizeno. Dbát na větší kontrolu. 
                                     p.starosta : pokud se týká městských akcí bude organizátor akce upozorněn o zlepšení úklidu. 
                                                          U soukromých akcí jedná-li se o zábor veřejného prostranství bude ze strany 
                                                          úřadu prováděna důslednější kontrola při předávání.  
                                      
     Paní Šabatová : nepořádek v areálu polikliniky  před dětskou hernou. 
     Bude řešit Ing.arch. Kremitovská se správcem polikliniky. 
 
28. Dikuse  
     p.starosta : byl předložen požadavek od PharmDr. Zendulky  na úpravu Jednacího řádu ZMČ. Zdůvodnění    
předložení: 
                           Zasedání ZMČ se řídí Jednacím řádem .Dlouhodobě dochází k jeho porušování. Konkrétně se to týká 
                           článku 5  bod 4, kdy předkládané programy zasedání neobsahují předpokládanou dobu 
                          projednání jednotlivých bodů programu a dále článku 10 bod 8, kdy dochází k pořizování  
                           audiovizuálního záznamu bez souhlasu zastupitelstva.  
                           Navrhují usnesení : vypuštění řádku čl. 5 odst. 4 o předpokládané době projednání jednotlivých 
                                                              bodů 
         Hlasování o návrhu usnesení : ZMČ schvaluje úpravu jednacího řádu ZMČ vypuštění řádku čl. 5 odst. 4 o 
                                                              předpokládané době projednání jednotlivých bodů  
             přítomno : 25            pro : 23  
       Tento návrh byl přijat.  



        Další navrhované znění usnesení : Ze zasedání zastupitelstva pořizuje pověřený pracovních ÚMČ, 
                                                                     audiovizuální záznam , který slouží jako podklad pro písemný zpracování 
        zápisu. Tento záznam bude  nejpozději do 3 pracovních dnů od zasedání zastupitelstva volně přístupný  
        na internetových stránkách ÚMČ. Za zveřejnění je odpovědný úřad .   
     p. starosta podal protinávrh ve znění :  
     ZMČ Brno -Líšeň schvaluje úpravu Jednacího řádu Zastupitelstva MČ Brno -Líšeň , článek 10, bod 8  
     ve smyslu vypuštění a nahrazení věty : Jiné záznamy na magnetofonové pásky , videokazety a podobně 
      (včetně pracovníků médií) mohou být pořizovány pouze se souhlasem zastupitelstva „ 
       Větou : Dále je pořizován audiovizuální záznam , který bude zveřejněn do 7 dnů ode dne zasedání  
      předmětného zastupitelstva.  
     a ukládá vypracovat právní analýzu , jak postupovat dále dle platných právních norem.  
      V diskusi k tomuto bodu vystoupili Mgr.Stejskal, p. starosta, RNDr. Borecký, p. Sosíková, p. Lupečka,  
       PharmDr. Zendulka. Diskuse se týkala problematiky zajištění souladu GDPR s aktuální situací při pořizování  
       videozáznamu. P. starosta přislíbil rozeslat informaci ÚOOÚ týkající se pořizování záznamů a ochrany osobních 
       údajů. Navrhovatelé usnesení pan starosta a PharmDr. Zendulka stáhli svoje návrhy do vyjasnění situace  
       ohledně GDPR. 
29. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru  
       K zápisu z kontrolního výboru se vyjádřila předsedkyně Mgr.Vašíčková. Součástí zápisu je i návrh  
       Jednacího řádu výboru.  
       K tomuto Jednacímu řádu proběhla diskuse zvláště k bodu 6 Ukončení členství členů kontrolního výboru. 
       Mgr. Vašíčková : zdůvodnila zastupitelům  
        p.starosta uvedl, že Jednací řád by se měl schvalovat samostatně .Tento názor potvrdila i právnička úřadu 
        JUDr.Vacková.  
        Mgr. Vašíčková zašle návrh Jednacího řádu paní Vackové a ta ho předloží na příští zasedání ZMČ . 
         
       K zápisu z finančního výboru neměl nikdo připomínku. 
 
        ZMČ bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 18.12.2018 
                                              zápis z finančního výboru ze dne 17.12.2018 
       přítomno : 23            pro :22        zdržel se : 1 
         
  30. Závěr  
          Zasedání ukončil pan starosta ve 21.10 hod.  
 
   
 
 
                     Mgr. Břetislav Štefan                                                                      Ing. Josef Šiška  
                           Starosta                                                                                          ověřovatel  
 
 
         PharmDr. Zendulka , Ph.D. 
                                                                                                                                    ověřovatel  
       
                          
 



                                                                                        Z á p i s 

                                                       z 2.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň 

                                                                    konaného dne 20.12.2018 



1. Zahájení a schválení programu. Zahájení ZMČ 17.10 hod.

Zasedání zahájil pan starosta. Oznámil přítomným, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, který 

je archivován.   



2. Složení slibu člena zastupitelstva

   Neproběhlo . MUDr. Válek byl omluven .



3. Schválení programu

    Nikdo z přítomných neměl připomínku k programu. 

    Hlasování o schválení programu : přítomno : 25          pro : 23 



4. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, CSc., Ing.Talpa, Ing. Drdla

    Přítomno : 25             pro : 25 



5. Jmenování ověřovatelů zápisu : Ing. Šiška,PharmDr. Ondřej Zendulka



6. VIII.2/6/2500 Věc : Návrh rozpočtu MČ Brno -Líšeň na rok 2019 

    V diskusi vystoupili : 

     Ze strany občanů nepřišly žádné připomínky k rozpočtu. 

    PharmDr. Zendulka  : ve svém vystoupení komentoval rozpočet jako celek a poté se dotazoval 

    na jednotlivé položky rozpočtu.

    -   proč navýšena částka – schvalování rozpočtových opatření RMČ na částku 1 mil. Kč ?

     p.starosta : je to hlavně o důvěře ZMČ k radě – pružnost při rozhodování . Kontrola finančních prostředků 

     probíhá i z jiných úrovní a nemusí zde být obava, že byly tyto prostředky vynaloženy neefektivně a nehospodárně.

     Jde o důvěru mezi ZMČ vedením obce a radou. 

· Další připomínka k členění jednotlivých položek k rozpočtu – je to nepřehledné. Existuje členění podrobnější

 na jednotlivé odbory? Může být tento podrobnější rozpočet zaslán zastupitelům?

Ing.Stehlík : podrobnější rozpočet je k dispozici. Může být zaslán zastupitelům.

· Paragraf 3113 -  ZŠ příspěvky (město poslalo o 6,5 mil. více není částka navýšena adekvátně)

Zdůvodnil pan starosta. ZŠ dostávají příspěvky , o které požádaly. 

JUDr. Příborský : požádal o přerušení tohoto bodu a zařazení bodu 8 Žádost paní Urbánkové o dotaci z důvodu,

že je přítomna paní Urbánková, která chce k tomuto bodu vystoupit a musí brzy odejít, protože má vystoupení

v divadle.

p. starosta přerušil projednání tohoto bodu a zařadil bod 8- Nikdo z přítomných  nebyl proti. 



8. VIII.2/8/2500 Věc : Žádost Marie Urbánkové o poskytnutí neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

    Vyjádření : Paní Urbánková žádá o dotaci typu B na krytí nákladů spojených s realizací projektu Adventní 

                        koncert 2018 – adventní neděle Mariánská zahrada Julia Zeyera. Jedná se o dotaci na propagaci 

                        a honoráře. 

      K tomuto bodu vystoupili : 

      Paní Urbánková vysvětlila zastupitelům, proč žádá o dotaci . Původně to byl projekt malého rozsahu, proto

      byl rozpočet nízký z důvodu odstoupení hlavní pěvkyně se musel celý projekt změnit a tudíž i celý rozpočet.

      Proto nyní žádá ještě o dotaci 20 000,- Kč. 

      RNDr. Borecký  : o této akci mělo být zastupitelstvo informováno dříve a celá záležitost se měla řešit včas a ne až

                              v prosinci. Pokud se tato akce má konat každý rok musí se o dotaci požádat včas. Pak jsou zde

                               porušována pravidla pro přidělování dotací . 

      MUDr.Drbal : touto žádostí se zabýval finanční výbor. Nikdo nezpochybňuje úroveň této akce, ale tento projekt

                               má celkový rozpočet , kde měly být podrobněji rozepsány náklady a výnosy                          

      Ing. Stejskal : je to významná akce, koná se každý rok . Mělo by se na tuto akci žádat v rámci dotace typu A.

                                Je o ní požádáno v rámci dotace typu  A ?

      Paní Urbánková : uvedla, že je zvyklá podávat  žádost o dotaci typu B.

      MUDr. Drbal : je možné schválit tuto dotaci, která má návaznost na rok 2018 a odsouhlasit ,aby dodatečně

                                byl doložen rozpis položek výnosy a náklady na tuto akci. 

      Pan starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

     Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III. písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno -Líšeň

                         ZMČ souhlasí s poskytnutím neinvestiční dotace typu B z rozpočtu  MČ Brno – Líšeň ve výši 20 000,- Kč

                         žadateli paní Marie Urbánková, IČ : 68766343, se sídlem Rovnoběžná 15, Brno za účelem krytí 

                         nákladů spojených s realizací projektu : Adventní koncert 2018 – 1.adventní neděle Mariánská zahrada

                         Julia Zeyera 

                         ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

                         Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy 

                         Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

       Přítomno : 25             pro : 12           zdržel se : 13 

  Toto usnesení nebylo přijato .



   Bylo hlasováno o  dalším navrženém usnesení 

   ZMČ nesouhlasí s poskytnutím neinvestiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 20 000,- Kč 

   žadateli paní Marie Urbánkové, IČ : 68766343 se sídlem Rovnoběžná 15, Brno za účelem krytí nákladů spojených

   s realizací projektu Adventní koncert 2018 – 1.adventní neděle Mariánská zahrada Julia Zeyera , a to z důvodu

   nedostatečně odůvodněné žádosti 

   přítomno : 25                 pro : 14           zdržel se : 7       nehlasoval : 4 

   Toto usnesení nebylo přijato. 

    Znovu proběhla diskuse :

    MUDr. Drbal : tato žádost se neměla dostat na program zasedání. Ze strany úřadu bylo pochybení . Tato žádost

                              spadá pod příslušný odbor a ten se má k žádosti vyjádřit. Má být provedena předběžná kontrola,

                             kontrola formálních náležitostí a kontrola věcné správnosti.                        

    starosta : tady bych se zastal úřadu. Pokud někdo požádá o předložení materiálu do ZMČ  nemůže úřad tuto

                      žádost zablokovat.



     JUDr. Příborský :  dostal jsem informaci , první žádost zpracovával někdo jiný než druhou. Neměl přísun 

                                    informací. Tam došlo k pochybení úřadu. 

      Ing.arch.Kremitovská : o první žádosti jsme tady v zastupitelstvu dlouho debatovali. Byla předložena špatně,

                                              za obsah žádosti plně odpovídá paní Urbánková ne úřad. 



    Bylo pokračováno v projednávání bodu 6 Návrh rozpočtu 

    PharmDr. Zendulka  se dotazoval :

    - 3111 MŠ je zařazena ZŠ Pohankova 

    p.starosta : jedná se o špatné zatřídění

    - 3319  ostatní záležitosti kultury  - provoz KCL je tam nižší částka než v roce 2018 . 

    p.starosta : v loni to byly jednorázové náklady – nebudou se opakovat.

     - 3421 nákup ostatních služeb – návrh na 870 tis.Kč 

     p.starosta : údržba oprava dětských hřišť a sportovišť – rámcová smlouva – nárokoval PhDr. Freiberg

     - 3421 položka opravy a udržování – 

      p. starosta : asfalty a zpevněné plochy kolem hřišť – nárokoval PhDr. Freiberg

     - 3349 ostatní náležitosti sdělovacích prostředků – jsou to náklady pouze na Líšeňské noviny

      p.starosta : je zde částka 100 tis. na novou grafiku – bude se zabývat komise pro Líšeňské noviny

     - 3613 nebytové hospodářství – delimitace VHČ domy 

      p.starosta : není třeba úpravu rozpočtu  - VHČ je součástí rozpočtu MČ

     - 3612 oprava kontejnerových stání 3 mil. Kč – investiční akce , všechny podklady a příprava hotové a akce

        není realizována

     p.starosta : chybí stavební povolení – platné v roce 2019 akce bude realizována 

     - Dům pro seniory – 8 mil. Kč na co částka je ?

     p.starosta : je to základ pro realizaci bytového domu pro seniory  - lokalita Poláčkova

     

    Mgr. Ing. Vondráčková : se dotazovala na akci Dům pro seniory  , objasnil pan starosta. 

     Dále v diskusi vystoupili RNDr. Borecký, Ing.Talpa .

    MUDr. Drbal přednesl návrh  na úpravu rozpočtu. 

    Před hlasováním o tomto návrhu požádal p. starosta o přestávku na poradu klubů v délce 10 minut.

    Poté bylo přistoupeno k hlasování. 

     MUDr. Drbal navrhl snížení položky par. 6171 pol. 5011 (platy zaměstnanců v pracovním poměru)   o  500 tis.Kč

                 Navýšení položky par. 2212 pol. 6121        o 200 tis. Kč – (osvětlení přechodu) 

                 Navýšení položky par. 6409 pol. 5901         o 300 tis. Kč – (rezerva) 

   Hlasování o tomto návrhu : přítomno : 25           pro : 25 

   Tento návrh byl přijat. 



   Dále bylo odhlasováno par. 3111 pol. 6121   1 mil. Kč patří na par. 3113 pol. 6121 ZŠ Pohankova (pouze písemná 

    chyba )

   Přítomno : 25           pro : 25 

   Hlasování o návrhu usnesení s odsouhlasenými změnami 

   ZMČ schvaluje rozpočet MČ Brno – Líšeň na rok 2019 :

· Příjmy ……………             239 971 tis.Kč

· Výdaje …………                313 085 tis.Kč

·  Financování  ……..           73 114 tis. Kč

· Rozpočet peněžních fondů 

· Plán hospodaření VHČ – DOMY MČ Brno – Líšeň 

·  Dle příloh 

Přítomno : 25           pro : 23           zdržel se : 2 

ZMČ bere na vědomí přehled kapitálových výdajů z prostředků MČ Brno – Líšeň na rok 2019 

Přítomno : 25             pro . 24          zdržel se . 1 

   ZMČ  pověřuje Radu městské části Brno – Líšeň , ve smyslu § 102 odst. 2 písm.a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích

   v platném znění, schvalováním rozpočtových opatření v roce 2019 do částky 1 000 000,- Kč a v oblasti přijatých

   účelových prostředků, které MČ dostává na základě rozhodnutí jiných orgánů, v plném rozsahu

   přítomno : 25           pro : 18         zdržel se : 2       proti : 5 

  ZMČ ukládá Radě městské části Brno – Líšeň předkládat Zastupitelstvu MČ Brno- Líšeň na vědomí rozpočtová

  opatření schválení RMČ na nejbližším zasedání ZMČ 

  Přítomno : 25                pro : 24         zdržel se : 1 



7. VIII.2/7/2500 Věc : Žádost Římskokatolické farnosti u kostela sv. Jiljí o poskytnutí investiční dotace typu B

                                       z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

    Vyjádření : Římskokatolická farnost  zaslala sdělení o nevyčerpání dotace  Oprava zídky ohraničující prostranství

                        kolem farního kostela ve výši 80 000,- Kč. Důvod nevyčerpání dotace spočívá v plánované rekonstrukci

                        nám. Karla IV. a neznalosti celkového urbanistického řešení rekonstrukce Oprava zídky by se mohla

                        stát nehospodárnou. 

                        Z tohoto důvodu žádají o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 

                        80 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Osvětlení schodiště vedoucího 

                        z nám. Karla IV. ke kostelu .

   V diskusi vystoupili : 

    RNDr. Borecký : oprava zídky je z hlediska bezpečnosti nutná. Obec schválila dotaci ve výši 80 000,- Kč na tuto

                                 akci a tato akce pomůže obci vyřešit otázku bezpečnosti kolem kostela. Kdy se tedy bude zídka

                                  opravovat ?

    Mgr.Vavruša : nezříkáme se zodpovědnosti. Zídka je pozemku, který patří farnosti. Veřejnost si přála, aby byla

                               zídka vybudována z přírodního kamene s čímž původní žádost nepočítala. Navíc se musí vyřešit

                               celá koncepce a sehnat finanční prostředky   potom se bude tato akce realizovat. 

                              

   Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III.písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

                       ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 80 000,- Kč

                       žadateli Římskokatolická farnost u kostela sv. Jiljí, IČ : 62160419, se sídlem Pohankova 43/18, Brno 

                       za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu : Osvětlení schodiště vedoucího z nám. Karla IV.

                       ke kostelu

                       ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň 

                       Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy

                       ZMČ bere na vědomí sdělení Římskokatolické farnosti o neuplatnění dotace poskytnuté  na projekt 

                       Oprava opěrné zídky ohraničující prostranství kolem farního kostela sv. Jiljí ve výši 80 000,- Kč s tím, 

                       že neuplatněná dotace bude započtena vůči nově poskytnuté

                       ukládá Odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

   přítomno : 24              pro : 23           zdržel se . 1 



8. Tento bod byl přesunut před bod 6. 

[bookmark: _Hlk534612846]

9. VIII.2/9/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 24/2018 

   Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 24/2018, kterým se snižují v upraveném rozpočtu výdaje 

                       a financování o 50 339,- Kč dle přílohy

    

   přítomno : 24            pro : 23           zdržel se . 1 



 

9.A VIII.2/9.A/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 25/2018 

      Toto rozpočtové opatření řeší poskytnutí dotace paní Urbánkové. 

      Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 25/2018 ,kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle

                         Přílohy

      Přítomno : 24           pro : 5           zdržel se : 15         proti : 2 



10. VIII.2/10/2500 Věc : Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.9.2018 

        Usnesení : ZMČ bere na vědomí informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno -Líšeň k 30.9.2018 dle příloh

       Přítomno : 24               pro : 24 



11. VIII.2/11/2600 Věc : Úprava Zřizovací listiny Správy majetku Líšeň v souvislosti s delimitací agendy 

                                            VHČ domy  do Úřadu městské části 



      Usnesení : ZMČ schvaluje dodatek č. 7 a úplné znění Zřizovací listiny Správy majetku Líšeň, příspěvkové 

                          organizace 

                          pověřuje p.starostu jejich podpisem

      přítomno : 24           pro : 21            zdržel se : 3 



12. VIII.2/12/1110 Věc : Dorovnání příjmů postoupených městské části Brno – Líšeň , krácených v souvislostech

                                            s užíváním pozemků p.č. 6188/7, 6188/9 a 6188/11 v k.ú. Líšeň, které se nachází v 

                                              oploceném uzavřeném areálu ZŠ a MŠ Horníkova 1, Brno 



       Usnesení : ZMČ žádá Zastupitelstvo města Brna o revokaci části usnesení schváleného na zasedání č. Z7/41 

                          dne 4.září 2018 pod bodem 42, a to část odst. 2 ve znění 

                          ZMB schvaluje 

                          Dle ustanovení čl. 75, odst. 10 Statutu města Brna krácení příjmů městské části Brno -Líšeň 

                          dle článku 76 odst. 9 Statutu města Brna 

                          rozpočtové opatření dle tabulky , které tvoří přílohu č. 26 usnesení 

                          a žádá Zastupitelstvo města Brna o dorovnání příjmů postoupených městské části Brno – Líšeň,

                          krácených v souvislostech s užíváním pozemků p.č. 6188/7, 6188/9 a 6188/11 v k.ú. Líšeň ,

                          které se nachází v oploceném uzavřeném areálu ZŠ a MŠ Horníkova 1, Brno 

      přítomno : 24           pro : 23            nehlasoval : 1 



13. VIII.2/13/2600 Věc : Žádost o schválení splátkového kalendáře

      

      Usnesení : ZMČ schvaluje uzavření splátkového kalendáře s panem Martinem Václavíkem, Molákova 23,

                         byt č. 27  na úhradu dlužného nájemného v celkové výši 127 438,- Kč a soudního poplatku ve 

                         výši 5 000,- Kč a to se splátkami 2 000,- Kč měsíčně. To je celkem 66 splátek. Podmínkou je 

                         uzavření splátkového kalendáře do jednoho měsíce od jeho schválení 

     přítomno : 24            pro : 24 



14. VIII.2/14/2600 Věc : Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna o nočním klidu



        Usnesení : ZMČ schvaluje bez připomínek současný stav přílohy obecně závazné vyhlášky statutárního 

                           města Brna o nočním klidu s tím, že v roce 2019 se Líšeňské hody uskuteční ve dnech 31.8.

                           až 1.9.2019 a noční klid se vymezuje ve dnech od 30.8. až 31.8.2019 od 3:00 hod. do 6:00 hod.

                          a od 31.8. až 1.9. 2018 od 3:00 hod. do 6:00 hod.

     přítomno : 24             pro : 24 



15.VIII.2/15/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu prodeje části pozemků p.č. 6732 a 6423

                                          obě parcely cca o 14 m2 v k.ú. Líšeň do vlastnictví podílových spoluvlastníků bytových

                                         jednotek bytového domu Vlkova č. 2367/1 v Brně -Líšni 

 

       Usnesení : ZMČ souhlasí s prodejem části pozemků p.č. 6732 a 6423 v k.ú. Líšeň , každý o výměře cca 14 m2

                          do vlastnictví podílových spoluvlastníků bytových jednotek bytového domu Vlkova č. 2367/1

                          v Brně -Líšni k vybudování balkonů 

                          za podmínky uzavření dohody před projednáním záměru v ZMB o budoucí údržbě oddělených 

                          parcel geometrickým plánem zařazených ve způsobu využití zeleň mezi MČ Brno – Líšeň a 

                         Společenstvím vlastníků jednotek Vlkova 2367/1, Brno 

        Přítomno . 24             pro : 24 



16. VIII.2/16/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu prodeje nebo pronájmu části pozemků 

                                           p.č. 1877, 7451 a 4576/1 v k.ú. Líšeň do vlastnictví nebo užívání manželů Varhaníkových

       V diskusi vystoupili : 

       Mgr.Ing.Vondráčková : jaký má smysl pronájem pozemku, když chceme aby pozemek zůstal průchozí ? 

        p.starosta : manželé Varhaníkovi neoprávněně zaplotili pozemek. My chceme legalizovat neoprávněné 

                             zaplocení tohoto pozemku. Průchod zůstane zachován. 

                           

         p.Dražanová : je tato situace projednána s BKOM probíhá zde údržba ? Proč se situace neřešila dříve ? 

         p.starosta : stav se nezmění. Pouze dojde k narovnání právního vztahu. MMB majetkový odbor na 

                              naše upozornění nereagoval situaci neřešil. 

           

       Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 1877, 7451 a 4576/1 v k.ú. Líšeň z vlastnictví 

                          Statutárního města Brna do majetku manželů Varhaníkových 

      Přítomno : 24            pro : 22         zdržel se : 1          proti : 1 



17. VIII.2/17/2000 Věc : Žádost paní Mgr. Marty Nedvědové, Neumannova č. 6. Adamov o odkoupení pozemku 

                                          p.č. 7481 v k.ú. Líšeň do jejího vlastnictví nebo o pronájem části p.č. 7481 v k.ú. Líšeň 

                                           o výměře cca 40 m2 , jedná se o plochu zeleně před BD Rašelinova 4



     V diskusi vystoupili : 

     Mgr. Levíček : stotožňuji se s názorem ,že by  na veřejných prostranstvích neměly vznikat ploty a veřejný

                               prostor by se neměl privatizovat. Komise ŽP  nedoporučuje prodej , ale doporučila pronájem

                               za určitých podmínek, pravidel . Pozemek bude mít charakter veřejného prostoru a nebude 

                               oplocen. Občané se tak budou více starat o veřejný prostor a budou mít k němu lepší vztah.

                               Navrhujeme tedy usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem ,ale souhlasí s pronájmem za 

                               určitých podmínek, která doporučila komise životního prostředí. Bude zachován veřejný prostor.

       p.starosta : uvedl, že rada souhlasila s pronájmem a žadatelka s tím byla seznámena, ale trvá na prodeji.

                            Hlasovat o usnesení je bezpředmětné.

        RNDr. Borecký : komise ŽP se domnívala, že budeme tímto podporovat zájem občanů o lepší veřejný 

                                     prostor. Na ulici Horníkova 2 je příklad toho, jak to vypadat nemá. Zcela opačně, jak 

                                     měla představu komise životního prostředí . 



         Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 7481 – ostatní plocha/zeleň o výměře 131 m2 v 

                            k.ú. Líšeň do vlastnictví paní Mgr.Nedvědové 

      přítomno : 24              pro : 23 





18. VIII.2/18/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k žádosti spol. Ptáček – správa a.s. o odkoupení pozemků 

                                             p.č. 4175/2 a id ¼ p.č. 4175/26 v k.ú. Líšeň z vlastnictví stat.města Brna do majetku spol. 

                                           Ptáček . správa a.s. 



        Tento materiál byl na žádost firmy Ptáček stažen z programu schůze.

        Přítomno : 25              pro : 23 



19. VIII.2/19/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu smlouvy s omezujícími podmínkami o 

                                           bezúplatném převodu pozemku p.č. 4185/251 v k.ú. Líšeň z vlastnictví ČR Úřadu 

                                          pro zastupování státu ve věcech majetkových do majetku statutárního města Brna,

                                        současně se žádostí o vyjádření k budoucí správě nabytého majetku MČ Brno – Líšeň 



Usnesení : ZMČ souhlasí s bezúplatným nabytím s omezujícími podmínkami pozemků p.č. 4185/251 v k.ú. Líšeň

                   z vlastnictví ČR Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do majetku statutárního města

                   Brna

 Přítomno : 24              pro : 23 



20. VIII:2/20/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu smlouvy s omezujícími podmínkami ČR 

                                             Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových k bezúplatnému převodu 

                                         pozemků p.č.9353/39 a 9353/74 v k.ú. Líšeň do vlastnictví statutárního města Brna,

                                          současně se žádostí o stanovisko ke správě, případně svěření pozemků MČ Brno -Líšeň 



     Usnesení : ZMČ souhlasí s bezúplatným převodem pozemků p.č. 9353/39 a 9353/74 v k.ú. Líšeň s omezujícími

                        podmínkami z majetku ČR Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví 

                        statutárního města Brna 

     přítomno : 24             pro : 23 





21. VIII.2/21/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu směny vlastnictví pozemků v k.ú. Žabovřesky

                                           Ponava, Líšeň a Pisárky mezi Jihomoravským krajem a městem Brnem , MČ Líšeň se týká

                                           směna p.č. 6191/47 v k.ú. Líšeň (majetek Jm.kraje) za část pozemku p.č. 528/1 v 

                                          k.ú. Žabovřesky 



    Usnesení : ZMČ souhlasí se směnou vlastnictví pozemku p.č. 6191/47 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví Jihomoravského 

                       kraje za část pozemku p.č. 528/1 v k.ú. Žabovřesky ve vlastnictví statutárního města Brna 

    přítomno : 24             pro : 24 



22. VIII.2/22/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu prodeje nebo pronájmu pozemku p.č. 

                                            8623/2 k.ú. Líšeň do vlastnictví nebo užívání spol. ABILETIES s.r.o. a prodeje nebo

                                        pronájmu p.č. 8621/2 v k.ú. Líšeň do vlastnictví nebo užívání manž. Hany a Pavla Kavických



   Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem pozemků p.č. 8623/2 v k.ú. Líšeň do vlastnictví spol. ABILETIES s.r.o. 

                      a pozemku p.č. 8621/2 v k.ú. Líšeň do společného jmění manželů Hany a Pavla Kavických a potvrzuje

                     své usnesení č. 13/34 z VI.34.zasedání ZMČ Brno – Líšeň , konaného dne 26.6.2014 tj. nesouhlasí 

                     s prodejem pozemků p.č. 8623/2 a 8621/2 v k.ú. Líšeň z důvodu umístění předmětných pozemků ,

                     dle platného ÚPmB v plochách pro dopravu 

     přítomno : 24             pro : 23           zdržel se : 1 



23. VIII.2/23/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k nabytí pozemku p.č. 9353/46 v k.ú. Líšeň (z vlastnictví 

                                           fyzických osob) do majetku statutárního města Brna 



         Usnesení : ZMČ souhlasí s nabytím pozemku p.č. 9353/46 v k.ú. Líšeň z majetku fyzických osob do vlastnictví

                             Statutárního města Brna 

          Přítomno : 24                   pro : 24 



24. VIII:2/24/800 Věc : Úprava plánu hospodaření VHČ – DOMY 



         Usnesení : ZMČ schvaluje úpravu plánu hospodaření VHČ – DOMY , kterým se mění výše schváleného plánu 

                             hospodaření  pro rok 2018 

       přítomno : 24            pro : 23               zdržel se : 1 



25. VIII.2/25/1110 Věc : Pověření k přijímání prohlášení o uzavření manželství snoubenců 



        Usnesení : ZMČ pověřuje přijímáním projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, v souladu 

                             s § 11 a, odstavec 1 písmeno a) zákona č. 301/2000 Sb. o matrikách, jménu a příjmení a o změně

                             některých souvisejících zákonů, na území městské části Brno – Líšeň , ve volebním období 2018 –

                             2022 na jejich vlastní žádost paní Ing. Evu Svobodovou, PhDr. Miloše Freiberga a Ing.Tomáše Drdlu

       Přítomno : 24             pro : 24 





26. VIII.2/26/1110 Věc : Schválení termínů zasedání ZMČ na I.pololetí r. 2019 



          Usnesení : ZMČ schvaluje tyto termíny zasedání na I.pololetí r. 2019 : 

                              17.1.,28.2.,11.4.,23.5.,27.6. začátek v 17.00 hod. 

 

       Přítomno : 24               pro : 24 



27. Interpelace 

       MUDr. Drbal : podnět na osvětlení přechodů u ZŠ Holzova. Upozornění přechod ul. Belcredi nesvítí světlo. 

       JUDr. Příborský : poděkoval za podněty a bude situaci na přechodu řešit. 



       Paní Šabatová : dotaz k osvětlení u výběhu pro psy u polikliniky, špatné osvětlení. 

       p.starosta : žádali jsme před 3 lety o umístění výložníků. Nedošlo k tomu těchto lokalit je víc. Žádali jsme

                            Technické sítě o umístění osvětlení v lokalitách, kde jsou přístupové cesty k hromadné dopravě.

                             Z 12 akcí byla provedena pouze 1. JUDr. Příborský se tímto bude zabývat. 



     Mgr.Ing. Vondráčková : dotaz zda existuje, případně kdy bude k dispozici koaliční smlouva. Na webových 

                                                stránkách je koaliční smlouva z minulého volební období bylo by vhodné ji stáhnout.

                                                  p.starosta : smlouva existuje, Bude zveřejněna na stránkách úřadu. 

                                                Dotaz :  Ul. Bylinková – rodinné domy – kdo má ve správě komunikaci ?

                                                   p.starosta :  tato komunikace není předána BKOM. Údržbu musí řešit uživatelé. 

                                               

                 



        Paní Dražanová : požadavek na osvětlení v areálu ZŠ Novolíšeňská. Pohybuje se zde dost rodičů a dětí .

                                       Jedná se o přístupovou cestu z ulice Klicperova. Zvažuje se o vybudování veřejného osvětlení ? 

        p.starosta : areál je svěřen ZŠ Novolíšeňská veřejné osvětlení jako takové zde být nemůže. Je to v kompetenci

                              ředitele školy . S panem ředitelem projedná Ing.arch. Kremitovská. 



       Paní Šabatová : poliklinika – dotaz ,kdy bude zprovozněno sociální zařízení na poliklinice ? 

·                          Upozornění na  velký nepořádek od firmy, která provádí rekonstrukci, uložený nepotřebný materiál

       Projedná Ing.arch. Kremitovská 

       Ing. Talpa k tomuto uvedl, že při pracích na I.etapě rekonstrukce polikliniky se objevily komplikace, které 

      se musely řešit . Práce se zastavily . Firma Matyáš stavební materiál neodvezla. Nyní už by se mělo 

      v rekonstrukci pokračovat. 



       PharmDr.. Zendulka   : tlumočí dotazy občanů týkající se výběru a výzdoby vánočních stromků .

       Bude řešit JUDr. Příborský .



       Mgr.Ing. Vondráčková : ul. Podhorní – opěrný svah znovu ujíždí . Tato záležitost se již řešila. Existuje znalecký

                                                 posudek? Jestli ano, prosím ,aby byl zaslán všem zastupitelům a také další podklady

                                                 k této akci. 

                                                 p.starosta : nevím o žádném posudku. Pan Příborský toto zjistí a prověří a případně

                                                                      zašle dokumenty zastupitelům. 

                                                 Občané si stěžují na roznos Líšeňských novin – řeší se tato situace

                                                p.starosta uvedl, že pan Prodělal sdělil na redakční radě, že vyměnili firmu na roznos

                                                novin . Touto záležitostí se také bude zabývat komise pro Líšeňské noviny. 

 

      Paní Dražanová :  otázka zda se řeší a podrobně monitoruje komunikace na ulici Kubelíkova. Není to celá 

                                      ulice, ale úsek ,kde byla dříve vybudována černá stavba – kanalizační šachta. Tam se 

                                      tvoří prasklina. Požádala o zaslání předávacího protokolu stavba, dále o soupis vad a 

                                      nedodělků a zápis o jejich odstranění.

                                      p. starosta : p. Příborský se seznámí s celou situací a odpoví. 

                                      další problém veřejné akce např. Líšeňský pivní festival – po skončení velký nepořádek

                                       po těchto akcích není veřejné prostranství uklizeno. Dbát na větší kontrolu.

                                     p.starosta : pokud se týká městských akcí bude organizátor akce upozorněn o zlepšení úklidu.

                                                          U soukromých akcí jedná-li se o zábor veřejného prostranství bude ze strany

                                                          úřadu prováděna důslednější kontrola při předávání. 

                                     

     Paní Šabatová : nepořádek v areálu polikliniky  před dětskou hernou.

     Bude řešit Ing.arch. Kremitovská se správcem polikliniky.



28. Dikuse 

     p.starosta : byl předložen požadavek od PharmDr. Zendulky  na úpravu Jednacího řádu ZMČ. Zdůvodnění    předložení:

                           Zasedání ZMČ se řídí Jednacím řádem .Dlouhodobě dochází k jeho porušování. Konkrétně se to týká

                           článku 5  bod 4, kdy předkládané programy zasedání neobsahují předpokládanou dobu

                          projednání jednotlivých bodů programu a dále článku 10 bod 8, kdy dochází k pořizování 

                           audiovizuálního záznamu bez souhlasu zastupitelstva. 

                           Navrhují usnesení : vypuštění řádku čl. 5 odst. 4 o předpokládané době projednání jednotlivých

                                                              bodů

         Hlasování o návrhu usnesení : ZMČ schvaluje úpravu jednacího řádu ZMČ vypuštění řádku čl. 5 odst. 4 o

                                                              předpokládané době projednání jednotlivých bodů 

             přítomno : 25            pro : 23 

       Tento návrh byl přijat. 

        Další navrhované znění usnesení : Ze zasedání zastupitelstva pořizuje pověřený pracovních ÚMČ,

                                                                     audiovizuální záznam , který slouží jako podklad pro písemný zpracování

        zápisu. Tento záznam bude  nejpozději do 3 pracovních dnů od zasedání zastupitelstva volně přístupný 

        na internetových stránkách ÚMČ. Za zveřejnění je odpovědný úřad .  

     p. starosta podal protinávrh ve znění : 

     ZMČ Brno -Líšeň schvaluje úpravu Jednacího řádu Zastupitelstva MČ Brno -Líšeň , článek 10, bod 8 

     ve smyslu vypuštění a nahrazení věty : Jiné záznamy na magnetofonové pásky , videokazety a podobně

      (včetně pracovníků médií) mohou být pořizovány pouze se souhlasem zastupitelstva „

       Větou : Dále je pořizován audiovizuální záznam , který bude zveřejněn do 7 dnů ode dne zasedání 

      předmětného zastupitelstva. 

     a ukládá vypracovat právní analýzu , jak postupovat dále dle platných právních norem. 

      V diskusi k tomuto bodu vystoupili Mgr.Stejskal, p. starosta, RNDr. Borecký, p. Sosíková, p. Lupečka, 

       PharmDr. Zendulka. Diskuse se týkala problematiky zajištění souladu GDPR s aktuální situací při pořizování 

       videozáznamu. P. starosta přislíbil rozeslat informaci ÚOOÚ týkající se pořizování záznamů a ochrany osobních

       údajů. Navrhovatelé usnesení pan starosta a PharmDr. Zendulka stáhli svoje návrhy do vyjasnění situace 

       ohledně GDPR.

29. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru 

       K zápisu z kontrolního výboru se vyjádřila předsedkyně Mgr.Vašíčková. Součástí zápisu je i návrh 

       Jednacího řádu výboru. 

       K tomuto Jednacímu řádu proběhla diskuse zvláště k bodu 6 Ukončení členství členů kontrolního výboru.

       Mgr. Vašíčková : zdůvodnila zastupitelům 

        p.starosta uvedl, že Jednací řád by se měl schvalovat samostatně .Tento názor potvrdila i právnička úřadu

        JUDr.Vacková. 

        Mgr. Vašíčková zašle návrh Jednacího řádu paní Vackové a ta ho předloží na příští zasedání ZMČ .

        

       K zápisu z finančního výboru neměl nikdo připomínku.



        ZMČ bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 18.12.2018

                                              zápis z finančního výboru ze dne 17.12.2018

       přítomno : 23            pro :22        zdržel se : 1

        

  30. Závěr 

          Zasedání ukončil pan starosta ve 21.10 hod. 



  





                     Mgr. Břetislav Štefan                                                                      Ing. Josef Šiška 

                           Starosta                                                                                          ověřovatel 
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